
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2022. november 14. (17:35-18:15)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

5. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

8. Bölcskei Dalma Külügyi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Rendezvényszervező Bizottság elnöke

10. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

11. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:
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1. Beszámolók

2. Egyebek

Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Beszámolók

Tóth Cintia felkéri a jelenlévő Elnökségi tagokat, hogy számoljanak be mindenről, ami
az elmúlt héten történt.

Horváth Szonja beszámol arról, hogy előző héten hétfőn EHÖK Gazdasági Bizottsági
ülés volt tartva, amin nem tudott részt venni, mert éppen a PPK HÖK Elnökségi ülés
időpontjára esett. Ezen kívül sikerült elkészítenie a Költségvetési tervezetet, amit november
22-én a Küldöttgyűlésnek fog bemutatni.

Szupkay Benedek arról, számol be, hogy véglegesen is sikerült frissítenie a PPK HÖK
honlapját, de felkéri a jelenlévőket, hogy szóljanak neki, ha valami hibát látnak és akkor
rögtön javítja. Küldtek segítséget a KMRI-sek megkeresésére, emellett #mediagroup tagokat
is küldenek oda, ahova kérik őket. Az OTP Fáy András Alapítvány egyelőre nem kereste fel
őket a pénzügyi oktatás kapcsán. Sikeresen lezajlott a #mediagroup találkozó, ahol az
újdonsült tagok is jelen voltak. Jelenleg halad a Gólyabál promózása, ütemtervet is készítettek
és folyamatosan tartják a kapcsolatot az ÁJK-val és a TÓK-kal.

Szépréti-Nagy Dorka beszámol arról, hogy múlt héten kedden részt vett Pszichológia
Intézeti Tanácson, szerdán pedig az utolsó 2 leképződött delegált is sikeresen letette a vizsgát,
így teljes az új, idei Delegált Kör. A csütörtöki napon Tanárképzési Bizottsági ülésen vett
részt.

Gál Anna azt mondja, hogy jelenleg nincsen beszámolnivalója.
Fejes Zsófia arról számol be, hogy múlt héten kedden ő is részt vett Pszichológia

Intézeti Tanácson és sajnálattal közli, hogy kevés pályázat érkezett be így, a pályázási időszak
elteltével és emellett el is kellett utasítani néhányat közülük, mert nem tudott mindenki
Intézeti pecsétet szerezni. Sikeresen lezajlott a Mindenki Segít Napok eseménye, a Máltai
Szeretetszolgálatnál tevékenykedő önkéntesek jelezték, hogy szeretnének továbbra is
visszamenni segédkezni és a szolgálat is szívesen visszavárja őket. Az Önkéntes Kör
koordinátori tisztségére elindult a pályázási lehetőség. Jelenleg közéleti ösztöndíjakat bírál,
jövőhéten pedig rendkívüli ösztöndíjakkal fog foglalkozni.

Tóth Dorottya beszámol arról, hogy remekül haladnak a PPK-s rendezvények,
nemrégiben lezajlott a Cyberjump esemény, amin meglehetősen sokan jelentek meg. Részt
vett nemrégiben egy Gólyabál témájú megbeszélésen az ÁJK-val ás a TÓK-kal. Ezen
megbeszélésen közösen kitöltötték a megrendelőt a szükséges eszközökről. Ezeken kívül arról
számol még be, hogy elindultak a képzések a frissen felvett, képződő animátorok számára.

2



Ezen a héten zajlanak a Rendezvényszervező Bizottság munkájáról szóló, jövő héten pedig a
HÖK-ről szóló képzések.

Bölcskei Dalma beszámol arról, hogy 8-án részt vett egy Nemzetközi Kapcsolatok
megbeszélésen, ahol a beérkezett pályázatokat bírálták. Hollandiából kaptak egy megkeresést,
miszerint az egyik egyetem szeretné fogadni őket és viszont, tehát ők is el szeretnének
látogatni az ELTE-re. Dániából is érkezett egy hasonló megkeresés. A holnapi nap folyamán
EHÖK-ös Külügyi Bizottsági ülésen fog részt venni.

Ehrenberger Blanka arról számol be, hogy a HÖK-ös Facebook csoportba kirakta a
beszámolók beküldésére felhívó posztot és nyomatékosan felkéri a jelenlévő Elnökségi
tagokat, hogy szóljanak a Bizottságaiknak, hogy mindenképpen figyeljék a csoportban folyó
eseményeket, nehogy lemaradjanak fontos információkról.

Andrónyi Réka beszámol arról, hogy jelenleg náluk a Gólyabál szervezése rendben
halad, úgy szavazták meg, hogy a befolyó összeget az Alpokalja a Daganatos Gyermekekért
Alapítványnak fogják adományozni. Ezen kívül a Testnevelési Szakest szervezésében vesz
részt, ami november 23-án kerül megrendezésre. Andrónyi Réka azzal a kérdéssel fordul Tóth
Cintiához, hogy azok a hallgatók, akik a nyílt napon aktívan munkát vállalnak, tudnak-e
közéleti ösztöndíjban részesülni? Tóth Cintia és Fejes Zsófia azt válaszolja, hogy Budapesten
nem jár érte ösztöndíj, mert külön a Delegált Kör tagjai delegált munka fejében vállalják el
ezeket a feladatokat. Azt kérdezik, hogy a szombathelyi kirendeltségen van-e ilyesmi kör és
efféle jutalom, de Andrónyi Réka azt válaszolja, hogy nincsen. Így Tóth Cintia és Fejes Zsófia
azt válaszolják, hogy akkor nem látják akadályát a közéleti ösztöndíj megpályázásának az
érintett személyek részéről.

Tóth Cintia arról számol be, hogy 8-án Kari Vezetői értekezleten vett részt, ahol az
idei félév befejezéséről és a tavaszi félév pontos menetéről esett szó. Az IZU-ban az 5.
emeleten lévő laborok továbbra is fűtve lesznek és működni fognak. December 5-étől a
KAZY-ban és az IZU-ban ügyeleti nyitvatartás fog fennállni, ami szerint kedden és
csütörtökön 10:00 és 14:00 között lesznek látogathatóak az épületek. A jelenléti vizsgák
továbbra is az ELTE Radnóti Miklós Gyakorlóiskolában lesznek megírhatóak, viszont mivel
ez egy ismeretlen épület, a Dékán Asszony azt javasolta, hogy legyenek az épületben
hallgatók, akik el tudják igazítani a vizsgára érkezőket. Tóth Cintia pontosítást kért a Dékán
Asszonytól erről, hogy pontosan hány hallgatóra lenne szükség, melyik napokon és mennyi
időre. Később közli majd a választ. Az értekezleten szó esett még arról, hogy a tavaszi félév
eltolódik 1 teljes héttel, ám ez nem jelenti, hogy hosszabb, vagy rövidebb lenne a vártnál. A
záróvizsgák is maradnak az eredeti időpontban, így a végzősöknek megnehezítené a dolgát,
hogy 1 héttel rövidebb lenne a vizsgákra való idejük. Erről tárgyaltak Rónay Zoltánnal és
Kende Annával és jelenleg is lehetőségeket és könnyebbítő megoldásokat keresnek, például
több órán megajánlott jegyet adni, így lehetne csökkenteni a vizsgákra jelentkezők számát.
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Továbbá arról számol be, hogy 9-én, szerdán OHÜB ülésen, aznap este pedig EHÖK
Elnökségi ülésen vett részt. Az OHÜB ülésen szó esett a speciális igényű hallgatókról,
miszerint kizárólag az ELTE Apáczai Csere János Gyakorló Gimnázium és Kollégium
akadálymentesített. Szó volt még a kifizetési stopról, ami a törvény szerint november 30-ig ki
lett tolva, ámbár a Gólyabált előfinanszírozási formában fizeti ki a Szolgáltató Kft. 10-én részt
vett egy Gólyabál témájú megbeszélésen, ma pedig találkoztak a Szolgáltató Kft-vel, hogy
lefixálják a pénzügyi kereteket. Arról számol még be, hogy a mai napon a fentieken kívül
Szenátusi ülésen vett részt.

2. Egyebek

Szupkay Benedek azzal a kérdéssel fordul Tóth Cintiához, hogy a Gólyabálra mennyi
fotósra és videósra lesz szükségük, mire Tóth Cintia azt válaszolja, hogy minél többre,
videósból legalább kettőre, fotósokra pedig 2 kijelölt helyen is lesz majd szükség.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 18:15 perckor lezárja.

Budapest, 2022. november 14.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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